

# PUSAT SAINS NEGARA

## KENYATAAN SEBUTHARGA

Sebutharga adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia/PUKONSA/UPKJ/Kementerian Kewangan dalam gred, kategori, pengkhususan dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut:-

Pejabat yang Memanggil Sebutharga	Tajuk Projek	Taraf / Jenis Syarikat*	Gred, Kategori & Pengkhususan/Kelas, Tajuk & Tajuk Kecil/Kelas, Kepala & Sub-Kepala	Tempat & Tarikh Dokumen Mulai Dijual	Harga Dokumen & Bayaran Atas Nama	Tempat, Tarikh & Waktu Sebutharga Tutup
Unit Teknikal (Bangunan) Pusat Sains Negara Bukit Kiara 50662 Kuala Lumpur	KERJA-KERJA MENAIKTARAF WATERPROOFING DI PUSAT SAINS NEGARA KUALA LUMPUR	BUMIPUTERA Dipelawa kepada syarikat tempatan yang 100% milik warganegara tempatan	i. Berdaftar dengan CIDB Gred: G2 Kategori: B Pengkhususan: B08  ii. Sijil Perolehan Kerja Kerajaan  iii. Mempunyai Sijil Taraf Bumiputera yang sah	Unit Pengurusan, Aras 3, Pejabat Pentadbiran Pusat Sains Negara Bukit Kiara 50662 Kuala Lumpur  Tarikh Dokumen Dijual: <b>3 Jun 2021 (Khamis)</b>	Harga Dokumen: Percuma	Unit Pengurusan, Aras 3, Pejabat Pentadbiran Pusat Sains Negara Bukit Kiara 50662 Kuala Lumpur  Tarikh Tutup Sebutharga: <b>10 Jun 2021 (Khamis)</b>  Waktu: <b>12.00 tengahari</b>
Lawatan tapak adalah <b>TIDAK DIWAJIBKAN</b> . <b>Taklimat Sebutharga</b> akan diadakan pada tarikh <b>3 Jun 2021</b> dan jam <b>10.30 pagi</b> secara atas talian melalui pautan yang akan diberikan semasa sesi pendaftaran taklimat Sebutharga.						

- Syarikat / Kontraktor yang mempunyai kelayakan seperti tertera sahaja dijemput untuk mendaftar melalui pautan **Telegram** : <https://t.me/joinchat/XcYTh9JY2rZiZjc9> disediakan melalui iklan kerja di Laman **Facebook** : **Pusat Sains Negara Kuala Lumpur** dan Laman **Web** : **Pusat Sains Negara Kuala Lumpur**.
- Pendaftaran taklimat Sebutharga akan dilakukan melalui pautan **Google Form** yang akan diberikan melalui **Telegram** pada tarikh **3 Jun 2021** jam **9.00 pagi** hingga **10.00 pagi**. Taklimat Sebutharga pula akan diadakan pada jam **10.30 pagi** selepas sesi pendaftaran tersebut.
- Dokumen Sebutharga akan diberikan melalui email kepada kontraktor yang memenuhi syarat dan menyertai taklimat sebutharga.
- Hanya pemilik syarikat sahaja yang dibenarkan menyertai taklimat sebutharga.